
 

Številka: 03214-10/2010-5 

Datum:   8. 12. 2010                 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 

1. redne seje ODBORA ZA PREDŠOLSKO VZGOJO IN IZOBRAŢEVANJE, 

ki je bila v sredo, 8. 12. 2010  ob 14.00 uri v Klubu 15  Mestne hiše, Mestni trg 1, Lj. 

       

 

Navzoči 

člani 

odbora: 

Eva Strmljan Kreslin, Bruna Antauer, Marko Koprivc, Iztok Kordiš, Mojca Kucler 

Dolinar, Joţica Pantar, Mojca Škrinjar, Meta Škufca, Avguština Zupančič 

 

 

Ostali 

navzoči: 

Marija Fabčič, načelnica OPVI, Tatjana Zavašnik, SodMS 

 

 

Opravičeno   

odsotna:         Roman Jakič, Francka Trobec  

 

 

S sklicem seje predlagan in soglasno potrjen dnevni red: 

 

1.   Izvolitev  podpredsednika/ce odbora                                            

2. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna MOL za leto 2009 s Poročilom 

Nadzornega odbora MOL   – za področje predšolske vzgoje in izobraţevanja 

3. Predlog Sklepa o potrditvi Sklepa o kritju stroškov izvajanja programa za predšolske 

otroke  

4. Razno 

 

Gradivo je bilo objavljeno in dostopno na spletni strani MOL na naslovu: 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/70204/detail.html 

 

Predsednica se je po uvodnem pozdravu še posebej zahvalila za sodelovanje petim članom, ki so v 

odboru sodelovali ţe v preteklem mandatu. Odbor se je v preteklem mandatu sestal na 24 rednih, 1 

izredni in 3 korespondenčnih sejah; povprečna udeleţba članov na sejah odbora je bila 82,56 %, kar 

je najvišja udeleţba vseh odborov MS MOL. 

V novembru 2008 je bila sprejeta Strategija razvoja vzgoje in izobraţevanja v MOL za obdobje 2009 

-2019 z naslovom »Izziv za povečanje kakovosti vzgoje in izobraţevanja otrok, mladine in odraslih«. 

 

1. 

Izvolitev  podpredsednika/ce odbora 

 

Predsednica je pojasnila, da se podpredsednika/co odbora imenuje izmed vrst mestnih svetnikov in 

načeloma iz vrst opozicije. Oblikovan je bil enoten predlog, dan na glasovanje, da se za 

podpredsednico imenuje mestno svetnico Mojco Škrinjar. 

 

SKLEP: 

http://www.ljubljana.si/si/mol/mestni-svet/seje/2010-2014/70204/detail.html


 

 

Za podpredsednico odbora se imenuje mestna svetnica Mojca Škrinjar. 

 

Sklep  JE  sprejet z 9  glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 9  navzočih. 

 

               

 

2. 

Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna MOL za leto 2009 s Poročilom Nadzornega 

odbora MOL   – za področje predšolske vzgoje in izobraţevanja 

 

Predsednica je pojasnila, da odbor obravnava gradivo s svojega področja kot zainteresirano delovno 

telo, pristojen je Odbor za finance, kamor bomo posredovali poročilo odbora. 

Uvodno obrazloţitev je podala načelnica Marija Fabčič: realizacija proračuna je bila 92,86 %. Zaradi 

pomanjkanja finančnih sredstev oz. uravnavanja likvidnostnega toka so bile številne obveznosti (cca. 

4 mio), ki so zapadle v izplačilo v letu 2009, poravnane v začetku leta 2010. 

 

Mojca Škrinjar je načelnico prosila za ekonomski izračun cene programov v javnih vrtcih, ki jo 

določi MOL. Iz proračuna lokalne skupnosti se za razliko med ceno programov in plačilom staršev 

zagotavljajo tudi sredstva za plače in prejemke ter davke in prispevke za zaposlene v vrtcih. Na 

vprašanje, ali  se plačilo staršev oz. cena programa spreminja glede na obseg tovrstnih stroškov bo 

načelnica pisno odgovorila. 

 

Mojca Kucler Dolinar je izpostavila sum o transparentnosti javnega naročanja notranje opreme za 

potrebe vrtcev in osnovnih šol: potek javnega naročanja, nadzor in izbira ponudnikov opreme, 

pojavljal naj bi se en pogodbeni izvajalec oz. dobavitelj pri vseh javnih naročilih. Zaprosila je za 

poročilo o izbiri dobaviteljev notranje opreme  (pohištva) za vrtce in osnovne šole z vrednostjo 

pogodbenih cen. Načelnica je prosila za konkretne podatke o sumu nepravilnosti pri ţe izvedenih 

postopkih in povedala, da pri nabavi opreme javni zavodi samostojno izvajajo javna naročila, MOL 

pa jim nato s transferom zagotovi finančna sredstva. Na oddelku ne vodijo evidenc dobaviteljev 

opreme v elektronski obliki, saj veljavna zakonodaja in notranji predpisi MOL tega ne narekujejo, 

pač pa skladno z zakonom pripravljajo dokumentacijo za izplačila sredstev iz proračuna MOL.  

 

Oddelek za predšolsko vzgojo in izobraţevanje pripravi poročilo o izbiri dobaviteljev za nakup 

notranje opreme  (pohištva) za vrtce in osnovne šole z vrednostjo pogodbenih cen.  

 

Po razpravi je predsednica predlagala v sprejem naslednji  

SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraţevanje podpira sprejem predloga Odloka o zaključnem 

računu proračuna Mestne občine Ljubljana za leto 2009 s Poročilom Nadzornega odbora MOL 

– za področje predšolske vzgoje in izobraţevanja in ga predlaga Mestnemu svetu MOL v 

sprejem.  

 

Sklep  JE  sprejet z 7 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 9 navzočih. 

 

 

3. 

Predlog Sklepa o potrditvi Sklepa o kritju stroškov izvajanja programa 

za predšolske otroke 

 

Obrazloţitev gradiva je podala načelnica Marija Fabčič: gre za potrditev interventnega sklepa ţupana 

o kritju stroškov programa vrtca Viški gaj, ki ga je izdal oktobra letos. Sklep o kritju stroškov je bil 

potreben zaradi izrednih razmer, ki so nastale ob septembrski poplavi, zaradi katere sta bile zaprte 

dve enoti vrtca. Otroke so prerazporedili po drugih vrtcih in šolah, staršem pa so omogočili tudi 

začasen izpis otrok do začetka ponovnega delovanja vrtcev po odpravi posledic poplav. Starši niso 

dolţni kriti stroškov začasnega izpisa. 

 



 

 

Mojca Kucler Dolinar je pristojnemu oddelku podala pobudo za proučitev morebitnih dodatnih 

stroškov, ki so jih imeli starši z zaprtjem vrtčevskih enot oz. selitvijo po drugih vrtcih.  

Oddelek za predšolsko vzgojo in izobraţevanje bo proučil moţnost povrnitve morebitnih dodatnih 

stroškov. Rok: do naslednje seje odbora.  

 

Po razpravi je predsednica predlagala v sprejem naslednji 

SKLEP: 

Odbor za predšolsko vzgojo in izobraţevanje podpira sprejem predloga sklepa o potrditvi 

Sklepa o kritju stroškov izvajanja programa za predšolske otroke in ga predlaga Mestnemu 

svetu Mestne občine Ljubljana v sprejem. 

 

Sklep  JE  sprejet z 9 glasovi ZA  0 glasovi PROTI od 9 navzočih. 

 

4. 

Razno 

 

Oblikovan je bil okvirni dogovor, da se seje odbora sklicujejo praviloma ob ponedeljkih, teden dni 

pred sklicem seje Mestnega sveta MOL ob 14. oziroma ob 15. uri, odvisno od obširnosti dnevnega 

reda. 

 

Mojca Škrinjar je prosila za pojasnilo, katera izobraţevanja spadajo pod postavko »program 

izobraţevanja za pedagoške delavce OŠ«. Načelnica je pojasnila, da gre za več ciljno usmerjenih 

izobraţevalnih programov in delavnic za učitelje in vzgojitelje, ki jih je izbrala strokovna komisija. 

Za izobraţevalni program vodenja in upravljanja v organizaciji Marte Kos so se pedagoški delavci 

individualno odločali.        

 

Marko Koprivc je podal predlog za oblikovanje novega delovnega telesa Mestnega sveta, odbora ali 

pododbora za mladino, ki bi povezoval sodelovanje mladinskih organizacij z mestno oblastjo, kot je 

urejeno na drţavnem nivoju. Predsednica je povedala, da je med pristojnostmi tega odbora tudi 

spremljanje stanja na področju mladinske problematike ter dajanje predlogov za urejanje in razvoj 

področja mladine. Predsednica je predlagala, da pobudnik idejo konkretizira, oblikuje funkcijo in 

naloge odbora.  

 

Načelnica je povabila prisotne na otvoritev nove vrtčevske enote Ţabice, ki bo delovala v okviru 

vrtca Ciciban na Vojkovi cesti.  Enota bo imela 5 oddelkov in sprejela 100 otrok. Otvoritev bo v 

četrtek, 9. 12. 2010.  

 

 

Seja je bila končana ob 15.30 uri. 

 

 

Zapisala: Tatjana Zavašnik, 

strokovna sodelavka odbora                      

               

 

                                              

 

                           Eva STRMLJAN KRESLIN  

                                                                                                                  p r e d s e d n i c a  

 

      

 

 

 


